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З  А  П  И  С  Н  И  К 

 

Са четврте седнице  Савета Физичког факултета 

oдржане 13. децембра 2023. године, са почетком у 13 часова 

 

Присутни: 

Из реда наставника и сарадника: 

1. Др Владимир Ђурђевић, редовни професор 

2. Др Драгана Вујовић, ванредна професорка 

3. Др Андријана Жекић, редовна професорка 

4. Др Светислав Мијатовић, доцент 

5. Др Бећко Касалица, редовни професор 

6. Др Зоран Поповић, доцент 

7. Др Душан Поповић, ванредни професор 

8. Др Ненад Тадић, доцент 

9. Др Никола Коњик, доцент 

10. Др Душко Латас, доцент 

Из реда АТ особља: 

1. Дејан Аџић, благајник 

2. Зоран Бокор, технички сарадник 

Из реда истраживача:  

1. Др Катарина Милетић, истраживач сарадник 

2. Др Марија Петковић Бенанззоуз, научна сарадница 

Из реда студената:  

1. Мирослава Здравковић 

2. Душан Поповац 

Чланови Савета, представници оснивача именовани од стране Владе Републике Србије  

(„Сл.гласник РС“ број 87/2023) 

 

1. академик Бранислав Јеленковић 

2. Др Саша Лазовић 

3. Др Љиљана Гулан 

4. Др Војислав Михаиловић 

5. Др Нина Павићевић 

6. Др Шћепан Ушћумлић 
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Оправдано одсутни 

 

1. Др Зоран Николић, 

2. Предраг Даниловић, 

3. Петра Поповић 

4. Др Славко Димовић 

5. Др Илија Савић 

 

 

Седници присуствује проф. др Горан Попарић, продекан за финансије Физичког факултета 

 

Седници присуствује 22 (двадесетдвоје) од укупно 27 (двадесетседам) чланова Савета Физичког 

факултета са правом гласа, према списку који чини саставни део овог записника. 

Одлуке Савета Факултета у складу са чланом 63. Закона о високом образовању («Сл. Гласник Републике 

Србије» број 88/2017,  73/2018, 27/2018 - др. закон, 67/2019, 6/2020 - др. закони, 11/2021 - аутентично 

тумачење, 67/2021, 67/2021 - др. Закон, и 76/2023), доносе се већином гласова укупног броја чланова 

Савета.  

 

Седницу је отворио,  Председник Савета Физичког факултета у мандату од 2023/2027.,  проф. др 

Владимир Ђурђевић. Поздравио је све присутне а посебно новоименоване чланове Савета из реда 

оснивача  као и новоименоване представнике студената Физичког факултета, које је изабрао 

Студентски парламент .  

Председник је констатовао  кворум потребан за рад и одлучивање, те предложио следећи, 

 

Д н е в н и    р е д 

 

1. Усвајање Записника са треће сенице Савета Факултета одржане 20.новембра 2023.  

2.      Доношење финансијског плана Физичког факултета за 2024.годину. 

3.      Доношење плана набавки Физичког факултета за 2024. годину. 

4.      Избор студента продекана Физичког факултета на предлог Студентског парламента 

5. Разматрање питања материјалног статуса запослених 

6.  Разно 

 

Дневни ред је усвојен као што је предложен. 

 

 

1. тачка  

 

Записник са треће седнице Савета Физичког факултета одржане 20. новембра 2023. године усвојен је 

без примедби.  
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2. тачка 

 

После краћих образложења Весне Напијало, руководиоца Финансијске службе Физичког факултета, и 

проф. др Горана Попарића, продекана за финансије Физичког факултета, Савет Физичког факултета  је 

са 22 (двадесетдва) гласа ЗА усвојио Финансијски план Физичког факултета за 2024. годину.  

 

 

Тачка 3. 

 

После краћих образложења Јелене Дашић, службеника за јавне набавке Физичког факултета, Савет 

Физичког факултета је са 22 (двадесетдва) гласа ЗА усвојио План набавки Физичког факултета за 2024. 

годину.  

 

Тачка 4. 

 

Савет Физичког факултета је са 22 (двадесетдва) гласа ЗА усвојио предлог студентског парламента 

Физичког факултета и за студента продекана изабрао Златана Васовића, студнта ОАС Теоријска и 

експериментална физика.  Мандат студента продекана је годину дана.  

 

Тачка 5. 

 

Иницијативу за расправљање питања матерјалног положаја запослених на Физичком факултету, 

покренуо је доц. др Душко Латас, 13. новембра 2023., приликом гласања за усвајање записника са 

раније одржаних седница Савета. За ову тачку Дневног реда припремио је и презентацију која 

одсликава стање плата запослених,  након што је део одредби Правилника о раду Физичког факултета 

суспендован и пошто се прешло на обрачун плата у складу са уредбама, којима се финансирају 

активности универзитета и факултета и препорукама/упутствима Министарства просвете, донетим 

након што је буџетска инспекција вршећи надзор над радом високошколских установа уочила 

неправилности  и кршење закона.  

Након презентације следило је и обраћање продекана за финансије Физичког факултета, проф. др 

Горана Попарића, који је у свом излагању још једном указао на неминовност прихватања упутства 

Министарства просвете.   

Како је нови начин обрачуна и исплате плата запослених битно умањио примања запослених, 

првенствено ненаставаног особља са средњом стручном спремом, чије су зараде сведене на ниво  

минималца, било би неопходно размотрити све мањкавости које је уведен од исплате зарада за јануар 

2023. године. 

Већи број чланова Савета учествовао је у расправи и изнео низ примедбе и нескривено незадовољство 

због материјалног положаја запослених.  
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- Плате дела ненаставног особља, запослених са средњом стручном спремом, смањене су и  на 

нивоу су минималца. Цена рада је у високом образовању нижа је него у основном и средњем 

образовању. 

- Плате у институтима су знатно више него на факултетима. При томе се занемарује чињеница да 

се наставници на факултетима баве и наставом, али и истраживањима, док се колеге на 

институтима баве само истраживачким радом. Апсолутно се не води рачуна о чињеници да су 

се ти истраживачи, сада запослени и у институтима од националног значаја,  ипак претходно 

школовали студирајући на Факултету. 

- Факултет је у обавези да неисплаћена средства намењена за исплате зарада запослених враћа 

у буџет, а при том има приличне тешкоће са измиривањем рачуна за грејање, утрошену 

електричну енергију и слично. Продекан проф.др Горан Попарић, је упознао присутне да се у 

том смислу Факултет већ обраћао Министарству просвете са молбом да се изврши пренамена 

тих средстава, која смо у обавези да вратимо и омогући Факултету да од њих плати спорне 

рачуне, обзиром да су износи који се дозначују Факултету за те намене апсолутно недовољни. 

- Мали број студената на наставничким факултетима, а наш је један од њих, и последични 

недостатак стручног кадра за рад у школама је питање које би се морало приоритетно 

решавати у односу на сва остала у сфери образовања. Факултет би требало, да када је о тим 

питањима реч, учествује у свим међуфакултетским сарадњама и иницијативама. 

 

Сумирајући расправу одлучено је са 22 (двадесетдва) гласа ЗА, да се декан у сарадњи са Наставно 

научним већем Физичког факултета, имајући у виду сва питања која су на седници Савета покренута, 

обрати свим надлежним институцијама (универзитет, министарства, влада...) износећи све потешкоће 

везане са финансирањем рада Физичког факултета, понуде евентуална наша решења и инсистирају на 

што скоријем решавању проблема.  

 

 

Тачка 6. 

 

Др. Катарина Милетић, истраживач сарадник Физичког факултета, поставила је питање везано за 

могућност вредновања индивидуалних научноистраживачких радова - патената, и у области природно-

математичких наука а не само у области техничко-технолошких наука. Потврђено је да ће се 

одговарајући правилник за област природно-математичких наука у најскорије проширити и на патенте.  

 

Пошто је исцрпљен дневни ред, седница је окончана у 14:50 часова. 

 

          Универзитет у Београду-ФИЗИЧКИ ФАКУЛТЕТ 
ПРЕДСЕДНИК САВЕТА ФИЗИЧКОГ ФАКУЛТЕТА 

                    Проф. др Владимир Ђурђевић  
 

 

 

Записник : Лелица Вуковић - Радош 


